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O D G O V O R I 

NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
Na 9. redni seji, dne 26. oktobra 2023, so člani Občinskega svet postavili vprašanja 
oziroma predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava naslednje 
odgovore: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Pobuda: Nadzor nad skuterji  

Na promenadi, in sicer tako ob morju (od tržnice do Žusterne), kot (če ne celo predvsem) na 
promenadi od Banke Koper do plaže, smo vsi tisti, ki se redno sprehajamo, priča 
nevzdržnemu stanju, ki ga povzročajo vozniki skuterjev. Kljub prepovedi in nekaterim 
oviram, se na omenjenih promenadah marsikdo vozi in tako ogroža pešce, med katerimi je 
veliko otrok in staršev z vozički. Menim, da bi tako stanje lahko preprečili že s tem, da bi 
uniformirani redarji redno stali na lokacijah in tako že s svojo prisotnostjo umirili tako 
dogajanje. 
 

Odgovor:  
S problematiko prometnega režima v starem mestnem jedru Kopra se Medobčinsko 
redarstvo MU Istra srečuje vsak dan, zato poskušamo in se trudimo v okviru naših 
kadrovskih zmožnosti in pooblastili maksimalno izboljšati varnost najšibkejših v prometu, 
predvsem pešcev in invalidov ter iz prometa izločiti tiste posameznike, ki se na te ne ozirajo 
in ne upoštevajo postavljene prometne signalizacije. To pa so predvsem posamezniki na 
skuterjih in drugih motornih kolesih. 
V MU Istra – Medobčinskem redarstvu dajemo velik poudarek na nadzor površin, ki so 

namenjene  predvsem pešcem ter nadzoru motornih koles in koles z motorjem, ki te 

površine neupravičeno uporabljajo, zato poskušamo narediti vse potrebno, da bo takšnih 

voznikov, ki neposredno ogrožajo pešce v starem mestnem jedru Kopra in okolici čim manj. 

V Medobčinskem redarstvu dajemo tovrstni problematiki posebno pozornosti, zato smo 

zagotovili prisotnostjo občinskih redarjev na omenjenih lokacijah, z uvedbo tako 

imenovanega »redarja obhodnika«, ki skorajda dnevno po predhodno izdelanem planu dela 

izvaja nadzor izključno peš, predvsem na površinah, ki so namenjene pešcem (Pristaniška 

ulica, Semedelska cesta, Vojkovo nabrežje, okolica Bonifike in bolj frekventne ulice v starem 

mestnem jedru Kopra). 

Z namenom večje učinkovitosti vodenja postopkov, ker gre predvsem za mladoletne osebe, 

za osebe, ki pogosto ne upoštevajo odredbe pooblaščene osebe – občinskega redarstva in za 

motorna vozila, ki so velikokrat neregistrirana in presegajo dovoljene hitrosti, smo se za 

pomoč obrnili tudi na Policijsko postajo Koper in se dogovorili za skupno izvajanje nadzora, 

tako da smo uvedli mešane patrulje. Prvenstvena naloga mešanih patrulj je nadzor nad 

enoslednimi vozili in varnost pešcev v cestnem prometu. Z uvedbo teh mešanih patrulj se je 

stanje izboljšalo, še vedno pa ni zadovoljivo, zato bomo z nadzori nadaljevali in ga po 
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potrebi še stopnjevali. V letu 2023 je bilo izrečenih veliko ustnih opozoril, preko 70 pisnih 

opozoril ter 13 obvestil o prekršku. 

Da bo takšnih voznikov čim manj, pešci pa bili pred njimi varni, je Mestna občina Koper na 

posameznih lokacijah postavila fizične ovire, ki voznikom motornih koles fizično 

onemogoča dostop na te površine, ali vsaj onemogočajo razvitje večje hitrosti 

V MU Istra - Medobčinskem redarstvu bomo z nadzorom na teh površinah nadaljevali tudi v 

prihodnje, čeprav menimo, da v zimskem obdobju bo uporabnikov motornih koles manj in s 

tem tudi manj kršitev. 

2. Pobuda: Možnost plačila parkirnine z bančno kartico (Tržnica) 
Na parkirišču za tržnico (za rampami), bi lahko poleg možnosti plačila z gotovino, omogočili 
tudi avtomat, kjer bi se dalo parkirni listek oz. parkirnino plačati z bančno kartico. Tako kot 
je zadeva urejena v parkirni hiši Belveder, recimo. 
 

Odgovor:  
Upravljavec parkirišč, kjer je uvedena javna služba, je javno podjetje Marjetica Koper. V tem 
letu je bila že zamenjana večina parkomatov na javnih parkiriščih v upravljanju Marjetice 
Koper. V naslednji fazi je predvidena tudi zamenjava celotnega sistema zapornic na 
parkirišču za tržnico, kjer bo z zamenjavo blagajne možno poenotiti sistem plačevanja 
parkirnine, po vzoru garažne hiše Belveder.  

 
3. Pobuda: Označitev mest za skiroje 

Glede na to, da se večkrat dogaja, da uporabniki skiroje puščajo vsepovprek in ne na 
lokacijah, ki so skirojem namenjeni, bi lahko določena mesta za skiroje označili s tablami. 
 

Odgovor:  
V letu 2023 smo izdali začasno dovoljenje za uporabo javne površine do konca tega leta, in 
sicer dvema zainteresiranima ponudnikoma storitve izposoje e-skirojev. V poskusnem 
obdobju je bilo določenih 18 lokacij za skiroje, ki se v tej fazi, glede na začasnost dovoljenja, 
niso posebej označevala. Poudariti je potrebno, da so skiroji geolocirani in jih je možno 
prevzeti in predati samo na za to določenih lokacijah. Prav tako je s tem nadzorom 
omogočeno omejevanje hitrosti skirojev, ki je na posameznih območjih omejena oziroma 
onemogočena (območja za pešce; Čevljarska; Verdijeva … ). Trenutno je v pripravi javni 
razpis za pridobitev enega ponudnika te storitve, kjer bo zahtevano, da se lokacije e-
skirojev med drugim tudi primerno označijo. 
 
4. Vprašanje: Morebitna podražitev vrtcev 

V javnost so prišle določene informacije, da naj bi nekatere občine ponovno in dodatno 
podražile vrtce. Zanima me kaj namerava občina Koper? Potrebno je poudariti tudi odločitev 
zdajšnje vlade, da bo zastonj vrtec za drugega otroka (ki ga je uvedla prejšnja Janševa vlada) 
ukinila in bo po novem v določenem % plačljiv. Glede na stanje v državi in vedno večje 
število ljudi, tudi staršev, v stiski, občino pozivam naj v primeru nove podražitve vrtcev 
dobro premisli kako in kaj ter kdo bi razliko v ceni pokril. Starši ali proračun. Hvala za 
odgovor. 
 

Odgovor:  
Na Mestni občini Koper redno spremljamo vse bistvene elemente stroškov, ki vplivajo na 
višino ekonomske cene vrtcev. Nazadnje je Občinski svet Mestne občine Koper potrdil višje 
cene vrtcev v prvem kvartalu letošnjega leta, pri čemer je bilo upoštevano stanje stroškov 
per december 2022.  
 
V skladu s 4. členom Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki 
izvajajo javno službo se kot elementi za oblikovanje cen programov upoštevajo:  
- stroški dela,  
- stroški materiala in storitev ter  
- stroški živil za otroke. 
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V strukturi stroškov predstavljajo stroški dela dobrih 80% ekonomske cene, sredstva za 
materialne stroške, storitve ter sredstva za živila za otroke pa slabih 20% ekonomske cene. 
 
V letu 2023 so se stroški dela v povprečju povišali za več kakor 10 %, predvsem zaradi: 
 povečanja za pomočnice vzgojiteljic za dodatne tri plačne razrede,  
 povečanja plačnih razredov za en plačni razred za vse javne uslužbence (1. 4. 2023), 
 povečanja minimalne plače povečanja regresa za prehrano, 
 povečanja regresa za letni dopust, 
 kolektivnega dodatnega pokojninskega zavarovanja za javne uslužbence. 
 
V javnih vrtcih Mestne občine Koper so se bistveno povišali tudi stroški živil, in sicer za 
dobrih 30 %. Stroški živil na otroka zajemajo nabavo živil za pripravo obrokov, ki jih vrtec 
zagotavlja otrokom v posameznem programu. Vrtci vključujejo v jedilnike ekološka, BIO in 
lokalno pridelana živila. Prav tako so se vrtci dolžni držati smernic prehranjevanja v vrtcih, 
s poudarkom na zdravi in lokalni prehrani predšolskih otrok. 
 
Povišali so se tudi stroški materiala in storitev. 
 
Višina plačila vrtca se določi glede na dohodkovni razred staršev otroka. Tako so starši 
razvrščeni v 9 dohodkovnih razredov, v 1. razredu so uvrščeni socialno najšibkejši starši, ki 
ne plačujejo vrtca, teh je dobre 3%. V najvišjem, 9. dohodkovnem razredu pa je uvrščenih 
dobre 6 odstotkov staršev, ki plačajo 77% ekonomske cene vrtca. V Mestni občini Koper se 
povprečna uvrstitev staršev, plačnikov vrtce, giblje med 5. in 6. dohodkovnim razredom, kar 
pomeni plačilo med 35% in 43% ekonomske cene vrtca. 
 
Morebitna ukinitev polne subvencije vrtčevske oskrbe za drugega otroka, če je v vrtec 
sočasno vključen tudi starejši sorojenec, nima povezave z določitvijo oz. spremembo 
ekonomske cene vrtca. Sicer pa vsako spremembo ekonomske cene vrtca sprejme ali zavrne 
občinski svet. 
 
5. Vprašanje: Morebitna ustavitev projektov 

V nekaterih krajih in občinah po Sloveniji se je žal začelo dogajati to, da so občinske uprave 
bile primorane ustaviti določene projekte v teku, ker je država ustavila financiranje. 
Večinoma gre za projekte v sklopu vrtcev, DSOjev, cestne infrastrukture, kolesarskih poti ali 
drugih projektov za katere je financiranje že odobrila oz. tudi delno zagotovila prejšnja 
vlada, torej vlada pod vodstvom SDS. Kot občinski svetnik podajam vprašanje, in sicer 
zanima me, če je v Mestni občini Koper kakršenkoli tak projekt, ki je bil ustavljen zaradi 
prekinjenega financiranja s strani države ali kakršenkoli projekt za katerega je zdajšnja 
vlada napovedala, da se bo moral prekiniti oz. ustaviti. Hvala za odgovor.  
 

Odgovor:  
V Mestni občini Koper do zaustavitve projektov zaradi ustavitve državnega financiranja ni 
prišlo. Vsi projekti, ki jih Mestna občina Koper načrtuje ali že izvaja skupaj z državo, so v 
teku oziroma so uvrščeni v Načrt razvojnih programov. 
 
MATEJ KRALJ, član Občinskega sveta: 
Hvala za besedo. Iz strani Kluba svetnikov Gibanje Svoboda podajam naslednjo pobudo: Pobuda 
za ureditev stanovanjske problematike Stanovanjske skupine Val za izvajanje javnega socialno-
varnostnega programa. Stanovanjska skupina Val, v nadaljevanju SS Val je javni socialno-
varstveni program Centra za socialno delo Južne Primorske, enota Koper, ki deluje od leta 2003. 
Program je namenjen odraslim osebam z dolgotrajnimi težavami v duševnem zdravju in 
motnjami v duševnem razvoju oz. kombiniranimi motnjami in težavami. Storitve so namenjene 
občanom Mestne občine Koper in Občine Ankaran. Program je sofinanciran s strani Ministrstva 
za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, Občine Ankaran ter s strani Mestne občine 
Koper. Stanovalci glede na višino lastnih prihodkov plačujejo mesečni prispevek. Trenutno so v 
programu nameščeni samo občani Mestne občine Koper. Program se izvaja v najemniški hiši na 
naslovu Levja ulica 7, kvadratura celotnega objekta je 216 m2, mesečna tržna najemnina se krije 
iz sredstev s strani Mestne občine Koper. Program nudi bivanje 10-im uporabnikom, že nekaj 
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časa sicer 9-im zaradi slabših bivalnih pogojev v mansardni sobi (prostorska stiska). Hiša je 
starejša, istrska hiša, na treh nadstropjih in je potrebna celovite obnove (zamakanje v 
mansardnih prostorih, menjava vrat, oken idr.). Uporabniki se dnevno srečujejo s potrebami po 
raznih popravilih in sanacijah v hiši, premagovanju ozkih stopnic ter težavo pri zagotavljanju 
zadostnih sredstev za kritje le-teh, kar znižuje kvaliteto bivanja in same storitve. V programu sta 
podpora in pomoč uporabnikom na podlagi njihove prisotnosti nudena od ponedeljka do petka, 
v popoldanskem in nočnem času od 14. do 21. ure, ter od 21. do 7. zjutraj. Med vikendi in 
prazniki ter v primerih, ko uporabniki zaradi bolezni ali drugih posebnosti preživijo v programu 
ves dan, pa tudi v dopoldanskem času.  
Skladno z novimi evropskimi in državnimi usmeritvami ter s potrebami, ki se pojavljajo v praksi, 
bi program potreboval dve funkcionalnejši in primernejši stanovanji za 5 do 6 ljudi ali 
primernejše prostore za 10 do 12 uporabnikov. Le-to bi omogočilo delitev trenutne skupine na 
dva dela, torej ustanovitev dveh manjših, dvema skupinama uporabnikov prilagojenih 
stanovanjskih skupin. S tem bi ljudem ponudili obliko bivanja, ki bi omogočilo življenje s 
podporo, prilagojeno njihovim zmogljivostim, glede na stopnjo samostojnosti ter bivanje, ki je še 
toliko bolj podobno tistemu v domačem družinskem okolju.  
V svetniški skupini Gibanja Svoboda ocenjujemo, da je program, ki letos deluje že 20. leto 
uspešen in izredno pomemben doprinos pri reševanju kompleksnih situacij najranljivejših ljudi 
v našem okolju.  
 
Glede na vse navedeno prosim, da se pretehta možnost umestitve tovrstnega programa v 
novogradnjo na Dolinski oz. se najde drugo primernejšo lokacijo. Hvala. 
 
Odgovor:  
Na Mestni občini Koper se zavedamo pomembnosti in doprinosa javnega socialno-
varstvenega programa Stanovanjska skupina Val, saj je le ta opredeljen kot program, 
pomemben za občino na področju socialnega varstva v Mestni občini Koper. Mestna občina 
Koper sofinancira program v skoraj 45% deležu. 
 
Za izboljšanje prostorskih pogojev programa smo izvajalcu programa podali pobudo za 
prijavo na Javni razpis za sofinanciranje gradnje objektov za zagotovitev varnega okolja 
bivanja za osebe, ki so odvisne od pomoči drugih, ki ga je objavilo Ministrstvo za delo, 
družino, socialne zadeve in enake možnosti, Štukljeva cesta 44, Ljubljana v letu 2022. 
Navedeni javni razpis je opredeljeval sofinanciranje gradnje tudi stanovanjske skupine za 
odrasle osebe, ki so upravičene do institucionalnega varstva v varstveno delovnih centrih, 
centrih za usposabljanje, delo in varstvo in posebnih socialnovarstvenih zavodih. Izvajalec 
programa žal ni uspel pravočasno pripraviti vse ustrezne dokumentacije za prijavo na javni 
razpis. 
 
V sodelovanju z vodjo programa je bila že posredovana pobuda na Javni stanovanjski sklad 
Mestne občine Koper za pridobitev novih prostorov za izvajanje programa Stanovanjska 
skupina Val, in sicer dveh stanovanj v ustrezni kvadraturi in z vso potrebno infrastrukturo. 
V predlog proračuna za leto 2024 so bila predlagana sredstva za pridobitev projektne 
dokumentacije za nove prostore za izvajanje programa, z namenom lažjega prijavljanja na 
javne razpise pristojnega ministrstva za sofinanciranje pridobivanja ustreznih prostorov.  
 
NIK KRAMAR, član Občinskega sveta: 
Hvala za besedo. Zakaj pravite, da ste podražali cene teniških igrišč zaradi dviga stroškov 
energentov, če ste pocenili pakete ur v teniškem balonu, kjer se energenti največ porabijo, torej 
plin in elektrika? Posamezniki lahko z nabavo paketa ur letos igrajo za 9, 11 in pol oziroma 13 
evrov, odvisno od paketa. Lani je pa ura zakupljena s paketom stala 18 evrov. Pri ceniku sem 
opazil tudi, da ste odstranili posebne cene za dijake, študente ter upokojence. Zanima me, zakaj 
je temu tako, glede na to, da ima večina drugih športnih infrastruktur javnega zavoda nekoliko 
nižje cene za slednje, kateri si težje privoščijo te aktivnosti.  
 
Hkrati bi vas pa prosil za odgovor na vprašanje, katerega sem postavil 7. sejo, 7. občinsko sejo 
Mestne občine Koper, na katero ni bilo nobenega odgovora, in sicer, zakaj ste klubom povišali 
cene igrišč za organizacijo turnirjev, za kar 330 %, iz 3 na 10 evrov. Hvala. 
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Odgovor:  
Posameznih paketov cen iz novega cenika ni mogoče neposredno primerjati s posameznimi 
paketi cen starega cenika, saj so možne količine zakupa ur v novem ceniku mnogo večje. Za 
uporabo tenis igrišča vstop za dijake, študente ter upokojence cenik ne predvideva posebnih 
popustov, saj se te skupine lahko organizirajo ter pridobijo kvote ur na enak način, kakor 
tudi ostali izvajalci letnega programa športa (klubi). 
Organizirana vadba za otroke do 14 let, dijake, študente in invalide je za igranje tenisa 
sicer podprta v okviru vsakoletnega javnega razpisa za sofinanciranje športnih programov 
v Mestni občini Koper.  
Cenik določa ceno 10 EUR na uro za splošno uporabo igrišč. Za klube pa cenik (med popusti) 
posebej določa ceno za porabljene ure, ki presegajo kvoto ur, določeno z vsakoletnim javnim 
razpisom. Izvajalci letnega programa športa so sofinancirani prek vsakoletnega javnega 
razpisa za sofinanciranje športnih programov, s katerim imajo tudi določeno pravico 
obsega ur uporabe športne infrastrukture. Za organizacijo turnirjev cenik predvideva 
posebne popuste, morajo pa organizatorji turnirja imeti z upravljavcem sklenjen  poseben 
dogovor.   
 

 
 
Koper, 20. decembra 2023      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

        KRAJEVNE SKUPNOSTI 


